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Τι έθεσε η Ένωση Αθηνών στον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

        Συνάντηση του προεδρείου της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών με 

τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη κ. ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ Μιχάλη πραγματοποιήθηκε 
την Πέμπτη 11 Ιουλίου 2024, παρουσία και του Νομικού Συμβούλου της Ένωσης 

κ. ΣΚΑΜΠΑΡΔΩΝΗ Βάιου. 
      Στην εν λόγω συνάντηση τέθηκαν ζητήματα τόσο θεσμικά, όσο και 

καθημερινά, τα οποία απασχολούν τους συναδέλφους-μέλη μας, όπως: 
 

• Θεσμοθέτηση επιδόματος δυσμενούς διαβίωσης για τους υπηρετούντες 
στην Αττική. 

• Αύξηση  ωριαίας αποζημίωσης για τη νυχτερινή εργασία.  

• Αύξηση αποζημίωσης για την πέραν του πενθημέρου εργασία.  

• Αναγνώριση της επικινδυνότητας της εργασίας του αστυνομικού.  

• Επανεξέταση διατάξεων για τη μοριοδότηση Υπηρεσιών Αττικής, ώστε να 
συμπεριληφθούν Υπηρεσίες όπως π.χ. το Μεταγωγών κ.α.   

• Θεσμική θωράκιση – κάμερες στη στολή. 

• Επίδομα για τους υπηρετούντες στην Άμεση Δράση Αττικής. 

• Αποχώρηση των δυνάμεων Υ.Α.Τ. – Υ.ΜΕ.Τ. και Ο.Π.Κ.Ε. από σταθερά 
σημεία στα Εξάρχεια. 

• Εξεύρεση κατάλληλου χώρου για την εκπαίδευση των ομάδων Ο.Π.Κ.Ε. 

• Νευραλγικές Υπηρεσίες της Ασφάλειας (π.χ. Υπ/νση Προστασίας Ανηλίκων, 
Δίωξη Ναρκωτικών, ΥΔΕΖΙ, ΥΑΒΑΧ κλπ.) παρεκκλίνουν από την κύρια αποστολή 

τους, αφού καθημερινά απασχολούνται με αλλότρια καθήκοντα.  

• Αποκλεισμός των αστυνομικών της Αττικής από αποσπάσεις εκτός του 
νομού. 

• Σύσταση συμβουλίου αποσπάσεων στα πρότυπα άλλων Σωμάτων Ασφαλείας 
(π.χ. Λιμενικό Σώμα). 

• Σύσταση Συμβουλίου Μεταθέσεων για τη Διεύθυνση Άμεσης Δράσης 

Αττικής. 

• Προπληρωμένη κάρτα αγοράς ιματισμού στολής. 

• Έγκαιρη ανανέωση συμβάσεων για τις επικοινωνίες (ψηφιακοί ασύρματοι). 

• Δυνατότητα τοποθέτησης νεοεξερχομένων Αστυφυλάκων σε Τμήματα Ασφαλείας. 

• Εισαγωγή νέων μέσων κλιμάκωσης- αναβάθμιση αστυνομικού  εξοπλισμού, 

π.χ. σπρέι δακρυγόνων ουσιών, taser, πλέγμα ακινητοποίησης (καρφιά). 

•  Φύλαξη πειστηρίων στις αστυνομικές Υπηρεσίες. 
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• Πειθαρχικός έλεγχος Διοικούντων.  

• Δημιουργία ειδικών χώρων κράτησης των κρατουμένων στα νοσοκομεία. 

• Θέσπιση θεσμού συνηγόρου του αστυνομικού. 

• Θεσμοθέτηση ενιαίου τρόπου πρόσληψης στην ΕΛ.ΑΣ. αποκλειστικά μέσω του 
συστήματος των πανελλαδικών εξετάσεων. 

 
      Ο κος Υπουργός συμμερίστηκε τις αιτιάσεις μας και δεσμεύτηκε ότι θα λάβει 

πολύ σοβαρά υπόψη του τις προτάσεις που του καταθέσαμε. Στάθηκε ιδιαιτέρως 
στο γεγονός ότι επιβάλλεται να ενισχυθούν Υπηρεσίες πρώτης γραμμής όπως 
η Άμεση Δράση και η Δ.Α.Ε.Α. Αναφορικά με το επίδομα της Άμεσης 

Δράσης, τόνισε ότι άμεσα θα λάβουν χώρα οι απαιτούμενες ενέργειες για τη 
χορήγησή του. Σχετικά με την αύξηση της νυχτερινής αποζημίωσης και την 

αποζημίωση για την πέραν του πενθημέρου εργασία, ο κος Υπουργός μας 

ανέφερε ότι ήδη βρίσκεται σε διεργασίες με το Γ.Λ.Κ., προκειμένου να εξευρεθεί 
μια τομή ώστε να μπορέσουν, ει δυνατόν, να αυξηθούν. Για τους ψηφιακούς 

ασυρμάτους μας ενημέρωσε ότι ήδη έχει εξευρεθεί πάροχος και η σύμβαση θα 

ανανεωθεί απρόσκοπτα. Συμφώνησε δε στο γεγονός ότι άμεσα πρέπει να 
αποδεσμετούν οι αστυνομικές δυνάμεις από τα Εξάρχεια. Για την εξεύρεση 
κατάλληλου χώρου για την εκπαίδευση των ομάδων ΟΠΚΕ, τόνισε ότι άμεσα 

θα επιλυθεί το όλο ζήτημα. Για τη μοριοδότηση μάχιμων Υπηρεσιών 

παραδέχθηκε ότι επιβάλλεται να τροποποιηθεί εκ νέου το π.δ., ώστε να 
συμπεριληφθούν και άλλες Υπηρεσίες (π.χ. Μεταγωγών). Για το επίδομα 
δυσμενούς διαβίωσης για τους υπηρετούντες  την Αττική, το οποίο 

αποτελεί και την κορωνίδα των αιτημάτων της Ένωσής μας, ο κ. Υπουργός 

συμφώνησε ότι οι αστυνομικοί της Αττικής αδικούνται και επιβάλλεται να λάβουν 
μια χρηματική ικανοποίηση, δηλώνοντας ότι στο αίτημα αυτό θα σταθεί αρωγός. 

Στα λοιπά ζητήματα που θέσαμε, ο κ. Υπουργός δήλωσε ότι θα τα μελετήσει 
προσεκτικά και τόνισε ότι με καλή συνεργασία θα επιλυθούν αρκετά από αυτά. 
 Σε κάθε περίπτωση, θα παρακολουθούμε την εξέλιξη των αιτημάτων που 

καταθέσαμε στον κ. Υπουργό και εφόσον χρειαστεί θα επανέλθουμε. Η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών προσβλέπει στη θετική αντιμετώπιση από την 

Πολιτική Ηγεσία του Σώματος, προβλημάτων που μαστίζουν τον εργασιακό μας 
χώρο, ώστε να αναγνωριστούν επιτέλους οι καθημερινές θυσίες των αστυνομικών, 

προς όφελος του κοινωνικού συνόλου. 
 

 

 
 


